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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  PEĆINE 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/11-22/9 
URBROJ:  2170/01-09-10-11-2  
Rijeka,         17.11.2011. 
                                    

   
   

 
ZAPISNIK 

S 14/9. SJEDNICE VMO  
 

14. sjednica VMO Pećine održana je 17. studenog 2011. (četvrtak) s početkom u 18:00 sati u 
prostorijama MO Pećine, J.Polića Kamova 73 A.   
 
Sjednici su bili nazočni:  
 

- Miljana Badurina – predsjednica VMO 
- Ivan Orešković – zamjenik predsjednice  
- Radojka Dragičević ,član 
- Zvonko Radočaj, član VMO 
- Zoran Kršul , član VMO 
-     Sonja Čuić – Pavlinić , tajnica MO 

 
 

 

 

Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i pozdravila prisutne, te predložila slijedeći   
 
 

DNEVNI RED 
 

 
             1.   Usaglašavanje Prioriteta za 2012.g. 
            2.   Izvješće o održanom roditeljskom sastanku ( doček Djeda Božićnjaka)  
            3.   Razno 
               

             
 

 
 
  
              U prilogu dostavljamo: 
              - zapisnik sa 13. sjednice VMO. 
  
               

 
Dnevni red,  prihvaćen je jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 
 
AD 1 
          Kako je svim članovima Vijeća pravovremeno  dostavljen materijal, odnosno tabela s 10 
naših ranije predloženih prioriteta - obrañenih uz okvirne cijene pojedinih zahvata,  zamoljeni su da 
prema važnosti i financijskim mogućnostima ( za Vijeće MO Pećine osiguranih 135.000,00 Kn ) 
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sačine konačnu tabelu prioriteta za 2012. Prije rasprave predsjednica Vijeća gña. Miljana Badurina 
izvijestila je vijećnike da smo zaprimili zamolbu više roditelja da se u parku „N.Katunara“ na 
Plumbumu postavi dodatna oprema za igru djece, pa smo zatražili i dobili okvirne cijene tih sprava 
kako bismo i tu stavku mogli ev. uvrstiti u prioritete za narednu godinu. 
Nakon kraće rasprave u kojoj je utvrñeno da je samo za sanaciju dijela južnog nogostupa u Ul. 
J.Polić Kamovoj kod kbr.100 prema 108 potrebno 180.000,00 Kn vijećnici su predložili da se sanira 
samo manji ,najproblematičniji dio u vrijednosti 70.000,00 Kn i da se u parku postavi barem jedna 
dodatna sprava za igru djece,  pa su potom jednoglasno utvrdili prioritete za 2012. kako slijedi; 
 
Zaključak 
 

Usvojeni prioriteti u održavanju objekata i ureñenju infrastrukture na području MO Pećine 
za 2012. godinu 
 

R. 
br. 
MO 

OPIS Nadle 
žnost 

Ukupno 
sredstva 

2012. 

20 
MO PEĆINE  
UKUPNO: 

MO 135.000,00 

1 
Ureñenje zelene površine uz stubište koje povezuje Ulicu 
Šetalište XIII divizije kod kućnog broja 25 i Ulicu Janka 
Polić Kamovu kućni broj 30 

ZKD 40.000,00 

2 
Sanacija dijela južnog nogostupa u Ulici Janka Polić 
Kamova od kućnog broja 100 prema kućnom broju 108 

RP 70.000,00 

3 
Opremanje dječjeg igrališta u parku N.Katunara na 
Plumbumu  - dvorac mali s toboganom 
 

ZKD     25.000,00 

 

 

  
AD 2 
           Gña. Miljana Badurina izvijestila je vijećnike o održanom roditeljskom sastanku, održanom 
3.studenog i napomenula da se od 50 pozvanih roditelja odazvalo samo desetak. Upoznati su s 
uputama Direkcije za mjesnu samoupravu o provoñenju programske aktivnosti „Djed Božićnjak“,te 
donesenim kriterijima za program 2012.g. Za sad je samo dvoje roditelja ( Gña. Fišer – 
J.P.Kamova 28 i Gña. Veršić- Kovačević Šet.XIII div. 125 ) ponudilo svoju pomoć u pripremama i 
organizaciji programa za djecu pri Vijeću MO, pa je zaključeno da se prilikom dočeka Djeda 
Božićnjaka u prosincu, kada će se okupiti najviše roditelja i djece ponovo izvijesti i upozna roditelje 
s uputama, odnosno načinom na koji Vijeće MO uz njihovu pomoć može realizirati programe za 
djecu. Vijećnici su se nakon kraće rasprave suglasili da bez pomoći roditelja – volontera, tim više 
što se broj predškolske djece na terenu znatno povećao, nije moguće kvalitetno realizirati sve 
predviñene programe,pa do konca svibnja 2012. Moramo znati da li će Vijeće imati oformljen 
pododbor za društvenu brigu o djeci, kako bismo na vrijeme mogli izvršiti i potrebne izmjene u 
financijskom planu prilikom rebalansa 
 
Zaključak  

• Neophodno je ponovo izvijestiti roditelje o dodatnim uputama Direkcije za mjesnu 
samoupravu o  provoñenju programske aktivnosti "Djed Božićnjak", kao i ostalih 
aktivnosti vezanih uz društvenu brigu o djeci prilikom dočeka Djeda Božićnjaka u 
prosincu, te do konca svibnja oformiti pododbor za društvenu brigu o djeci pri Vijeću 
MO.     

 
 

AD 3 
      3/1 – Predsjednica je izvijestila nazočne o prispjelom zahtjevu konobe „Borik“ za produžetak 
radnog vremena prilikom organiziranja predbožićnih večera u prosincu, te predložila da Vijeće kao 
i do sada da pozitivno mišljenje, jer nismo nikad imali nikakvih problema ni prijava stanara 
susjednih zgrada. 
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Zaključak 
• Vijeće MO daje pozitivno mišljenje za produžetak radnog vremena konobe „Borik“ za 

blagdanske večere i druženja u prosincu 2011.g. 
 

 
    3/2  Prema našem dogovoru na prethodnoj sjednici tajnica MO, kontaktirala je djelatnike Doma 
CK na Pećinama, vezano uz akciju besplatnog mjerenja tlaka i šećera u krvi, pa smo predviñeni 
termin morali prolongirati, prema njihovim slobodnim terminima. Akcija će se održati 28.studenog 
2011. Od 9 – 11 sati, no prema dobivenim informacijama u 2012.g. možemo planirati samo jednu 
ovakvu akciju, jer za dvije ili više Odjel za zdravstvo i socijalnu skrb ne raspolaže s dovoljno 
sredstava. Nakon kraće rasprave vijećnici su donijeli slijedeći zaključak. 
 
Zaključak 

• Ukoliko ne bude moguće organizirati besplatno mjerenje tlaka i šećera u krvi za 
grañane Pećina barem 2 puta godišnje u MO, kao i do sada, pokušati ćemo uskladiti 
termine sa Klubom umirovljenika, koji takoñer provodi ovu akciju, kako grañani ne bi  
bili uskraćeni. 

 
 
 
 
Sjednica je završila u 20.00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice . 
 
 
 

 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
Sonja Čuić -Pavlinić  

Predsjednik VMO Pećine 
Miljana Badurina 

 
  

 
 
 
 

         


